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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.06.2014 
 
 

 
Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Voinia Claudiu care a fost ales preşedinte 

de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.154/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  

 
„Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 18 consilieri. Lipsesc dl. consilieri:Artean Mircea, Takacs Aranka și Fărcaș Bianca.  

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:  dl. primar Viorel Arion şi dl. 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

 Ca invitaţi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

În continuare se dă cuvântul dl. secretar Aurel Raţă-Bugnariu pentru a prezenta 
stadiul legalităţii hotărârilor adoptate în şedinţa din data de 30.05.2014, 03.06.2014 și 18.06.2014.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ţă-Bugnariu:  
 „Instituţia Prefectului Judeţului Hunedoara, nu a avut obiecţii, până la data prezentei 

şedinţe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinţele din data de 30.05.2014, 03.06.2014 
și 18.06.2014. 

Procesele verbale ale şedinţelor  anterioare, din data de 30.05.2014, 03.06.2014 și 
18.06.2014, au fost semnate de către secretar precum şi de către preşedintele şedinţei anterioare, 
se supun aprobării Consiliului local.” 

 
Procesele verbale se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Artean Mircea, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „În continuare dau cuvântul domnului primar pentru a prezenta ordinea de zi.” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
                   „Propun modificarea ordinii de zi, prin introducerea la punctul 1 a ordinii de zi a 
proiectului de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  imobilului - 
construcţie ”Supermagazin nr.25”, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  
nr.67117, nr. cadastral C1,  nr.top 2600/2- C1  și a terenului aferent în suprafață de 1341 mp înscris 
în CF  nr.67117, nr. top 2600/2  aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în 
administrarea Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situate în strada 
Bicaz nr.2   

 
și prin introducerea dup ă punctul 17, a urm ătoarelor proiecte de hot ărâri : 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2014 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al municipiului  Hunedoara, 
pe anul 2014 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului, a planului 
urbanistic zonal„Hală producţie”, aleea Bicicliştilor f.n., municipiul Hunedoara şi a regulamentului 
aferent acestuia 

 
4. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului local nr.118/2010 
privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara 
în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara 
 
5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor  Municipiului 
Hunedoara în calitate de membru fondator, în Adunarea Generală a Asociaţilor CLUBULUI 
SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA 
 
6. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 
76/2010 privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de intervenţie şi a indicatorilor tehnico-
economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului 
Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, aprobarea proiectului 
„Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara”, precum şi a cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările 
ulterioare 
 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcţii pentru Spitalul 
Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara 
 
 

Iar punctul 11 de pe ordinea de zi, se retrage  
 Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din proprietatea Statului Român în 

domeniul public al municipiului Hunedoara a terenului în suprafață de 50 mp înscris în CF nr.66583 
al municipiului Hunedoara, nr. cadastral 66583 situat pe strada Voicu Cneazu, municipiul 
Hunedoara. 
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Dl. Voinia Claudiu:  
„Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea 

concesionării  prin licitaţie publică a  imobilului - construcţie ”Supermagazin nr.25”, din cadrul Halei 
Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  nr.67117, nr. cadastral C1,  nr.top 2600/2- C1  și a 
terenului aferent în suprafață de 1341 mp înscris în CF  nr.67117, nr. top 2600/2  aflate în domeniul 
public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Serviciului Public Administraţia Pieţelor, 
Târgurilor şi Oboarelor, situate în strada Bicaz nr.2.  

Se aprobă cu 15 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abțineri” (Noghiță Luminița, Cazan Florian, 
Palcău Ciprian) și un vot ”împotrivă” (Crișan Ovidiu). 

 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2014 

Se aprobă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dna consilier Takacs Aranka, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 

Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea bugetului 
împrumutului intern al municipiului  Hunedoara, pe anul 2014. 
                     Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea raportului 
informării şi consultării publicului, a planului urbanistic zonal„Hală producţie”, aleea Bicicliştilor f.n., 
municipiul Hunedoara şi a regulamentului aferent acestuia. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre pentru modificarea şi 
completarea Hotărârii Consiliului local nr.118/2010 privind acordarea unui mandat special 
împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la 
S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind acordarea unui mandat 
special reprezentanţilor  Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, în Adunarea 
Generală a Asociaţilor CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre pentru modificarea Hotărârii 
Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 76/2010 privind aprobarea documentaţiei de avizare 
lucrări de intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitarea, 
modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara”, aprobarea proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea 
Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, precum şi a 
cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările ulterioare. 

Se aprobă în unanimitate. 
 
Supun la vot introducerea pe ordinea de zi a proiectului de hotărâre privind aprobarea organigramei  
şi a statului de funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara. 

Se aprobă în unanimitate. 
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Supun la vot întreaga ordine de zi cu modificările aduse, care se aprobă în 
unanimitate.  

Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.   
 
Înainte de începerea dezbaterii ordinii de zi se va  lua o pauz ă de 30 de minute 

pentru studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 
Iar  
 
După punctul 17 al ordinii de zi se va lua o pauz ă de 30 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
PAUZĂ 30 DE MINUTE 

 
La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  
imobilului - construcţie ”Supermagazin nr.25”, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp 
înscris în CF  nr.67117, nr. cadastral C1,  nr.top 2600/2- C1  și a terenului aferent în suprafață de 
1341 mp înscris în CF  nr.67117, nr. top 2600/2  aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara 
şi în administrarea Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situate în strada 
Bicaz nr.2   
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Dau cuvântul reprezentantului firmei Profi, pentru explicații și pentru a vota în 

cunoștință de cauză.” 
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Reprezentantul firmei Profi : 
”Bună ziua, sunt reprezentantul firmei Profi, vreau să vă prezint un material, în urma 

căruia să mă fac mai bine înțeles, să obțin acordul pentru concesionarea acestui spațiu în Piața 
Obor. Profi este, zic eu, cel mai bun lanț de magazine, suntem prezenți în România din anul 2000, 
nu suntem afiliați la nici un lanț internațional de magazin. La ora aceasta suntem cei mai agresivi în 
dezvoltare, pentru anul acesta avem plan de dezvoltare 75 de magazine noi, iar în viitorul apropiat 
sperăm să mai deschidem încă vre-o 250, astfel încât să ajungem la 450-500 de magazine în țară. 
Profi are câteva puncte forte, echipa de conducere, care este tânără, este internațională și 
entuziastă, se adaptează foarte bine la schimbările pieței și se adaptează la o multitudine de spații 
comerciale, ținând cont de faptul că la ora asta se găsesc din ce în ce mai greu noi locații pentru 
magazine. Profi, are în România peste 234 de magazine, spun peste pentru că de când am făcut 
materialul poate că s-a mai deschis 2-3 magazine, avem peste 5000 de produse la casă, avem 
170.000 de clienți zilnic, avem birouri în Timișoara, București. Avem mai multe formate de 
magazine, cele mai multe sunt cele Profi standard, care se încadrează în jurul a 1000 mp și avem 
formate mai mici Profi Loco între 200-300 mp. Profi este unul dintre marii angajatori din România, la 
sfârșitul anului 2012 aveam mai mult de 5000 de angajați, la sfârșitul anului acesta se preconizează 
undeva la 6000 de angajați. Suntem o firmă inventivă, la sfârșitul anului trecut am avut în centrul 
Bucureștiului un magazin de gheață, a fost o construcție temporară și mai mult pentru imagine, dar 
a fost foarte bine primit de către clienți. Revin la două situații care sunt similare cu cele de la 
Hunedoara, vreau să vă spun că avem parteneriate cu autoritățile local în București, avem în 
sectorul 4, deschis un magazin. La solicitarea dânșilor am venit și am deschis pe o suprafață de 
40% din piață un magazin Profi, și vreau să vă spun, și restul de suprafață a devenit foarte animată, 
cu tabere pentru zarzavaturi, cu micile magazine de carne, brânză, asta pentru că Profi nu este un 
magazin care să exceleze în produse de carne sau lactate. Punctul forte al magazinului nostru sunt 
alimentele de bază, zahăr, ulei, făină, mălai unde avem și calitate foarte bună și prețuri bune. O 
situație similară este piața Covasna, aici investiția noastră a fost mai mare, am preluat un spațiu 
aproape teren pot să spun, am păstrat doar câțiva stâlpi de rezistență, după o investiție destul de 
mare am adus spațiul la forma la care se vede din fotografii. Este un magazin deschis în 30 mai 
încă nu este la întreaga capacitate, dar se vede că zona s-a schimbat foarte mult în bine.  

În Profi, poți găsi marca Profi de produse, cu o largă varietate de la ulei, făină, avem 
standuri de cafea, hrană de animale, etc. Avem plăți cu PayPoint. Rugămintea mea este să votați 
pentru licitația spațiului și să fim parteneri, astfel încât să împărțim succesul. Mulțumesc.!” 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dl. Cri șan Ovidiu : 
”În discuțiile anterioare ședinței de consiliu, s-a înțeles greșit că Ovidiu Crișan ca și 

consilier al municipiului Hunedoara este împotriva a veni alte firme, este greșită, sunt pentru ca să 
vină și afirm public pentru ca să vină orice firmă nu numai firma Profi, dar nu în locații în care poate 
să afecteze urba, comercianții și activitatea altor comercianți pentru ca să-i dăm unor firme exact 
frișca de pe tort, pozițiile cele mai importante din Hunedoara, să desfășoare activitatea. Încă o dată 
repet nu sunt împotrivă, sunt pentru a da, dar în exteriorul Hunedoarei. Dați-i la Pestiș unde este 
parcul auto, dați-i la Dunărea, dați-i în exterior la Bucegi, dați în alte părți, nu în locații unde de jur 
împrejur în piață, un coleg de-al nostru, nu dau nume, a spus foarte frumos, a spus lăsați piața să 
fie piață, nu lăsați piața să fie altceva. 

Dânsul a afirmat, nu am spus-o eu, este înregistrată, mi-am notat-o, noi suntem cei 
mai agresivi din țară, interesant. Nu se poate un comerciant de doi lei, vorbesc de firma                   
T & O, noi suntem doi lei pe lângă ei. O firmă care e înființată de 20-50 de ani, să se poate bate cu 
un lanț de magazine extraordinar de puternic. Gândiți-vă, ei cumpără de exemplu un tir de banane, 
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noi cumpărăm două baxuri de banane, ei cumpără un tir de pulpe de porc, noi cumpărăm 100 kg de 
pulpe de porc, am dat doar un exemplu. Vreau să mai afirm ceva ca să fie foarte clar, nu am nici o 
firmă care activează pe raza locației piața mare, să știți foarte clar că nu am nici o firmă care 
activează acolo, ca să mă afecteze sau să fie litigiu de interese. 

 Încă o dată repet, au afirmat că sunt cei mai agresivi din țară, îmi pun un semn de 
întrebare, interesant. O a doua problemă, pe care vreau să o ridic în contra argument a ceea ce a 
spus dânsul, este faptul că la 50 m de piață, mai este un magazin, care se numește Penny Market, 
oare nu ajunge că a diminuat, oare chiar așa pe amărâții aceștia din Hunedoara, chiar așa să-i 
subjugăm, și așa se întoarce în mormânt, Dumnezeu să-l ierte pe Mariș, pentru faptul că a vândut 
în mijlocul orașului Kaufand-ul, dacă vă iau pe fiecare, îmi dați dreptate, dacă vă iau pe fiecare față 
în față, toată lumea sunteți de acord cu mine că Kaufland-ul a distrus tot, ca și comercianți. Ei 
angajează 20 de comercianți, câți pleacă? Sunt 22 de firme în jurul pieței, mai vinde careva ceva? 
Să presupunem că unul încasează pe zi 2000 de lei, la 1500 de lei este limita de supraviețuire a 
acelei firme, dacă ia de la 2000 de lei 500 de lei, trebuie să închidă. Câte firme, sunt 22 ori 4, sunt 
80 de persoane, câți angajează? 20, ne pretăm la 20 de persoane pe termen lung…am pus eu pe 
tocmai.ro, nici unul dintre dvs. nu știți, săptămâna trecută înainte să plec la mare, închiriez un spațiu 
de 700 mp, săptămâna trecută a venit cineva ca să-l închirieze. Chiar în asta stă promisiunile din 
campanie, chiar în asta stă, să angajezi 20 de persoane. Vedeți pe termen lung, înainte de a ridica 
sau a nu ridica mâna, încă o dată repet să le dăm în altă locație. Au afirmat că sunt agresivi, câți 
amărâți pleacă, și câți vin. 

 Un alt punct este, banii. Amărâții aceștia care fac comerț aici, de bine de rău, banii pe 
80 de oameni vin aici, chiriile toate vin aici, ei se vor închide, nu au soluții. Acești amărâți banii îi 
bagă aici în Hunedoara, își cumpără o mașină își cumpără o casă, o țiglă, un bec, își repară ceva, 
banii se bagă aici. Profi, unde merg banii de la Profi, Kaufland, Metrou? Vă spun eu unde merg: în 
Germania, Spania, Italia. Dacă se întâmplă ceva, o recesiune cum a fost în 2008, ce fac? Unde 
închid prima dată? În exterior, unde închid ei, aici. Dacă mi se întâmplă Domne ferește ceva cu 
firma, unde închid prima dată? Închid Petroșani, Deva, Orăștie, Hațeg, Călan, Brad, unde închid 
ultima oară? În Hunedoara, unde este firma mamă. Nu se ține cont de acest lucru, pe termen lung 
vorbesc. Nu vorbesc pe termen scurt, bucuria de 2500 de euro. 

 O să-mi puneți întrebarea, dânșii vând produse alimentare și nealimentare în special 
produse alimentare, spuneți-mi și mie cu cine nu se lovește? Spuneți-mi un comerciant care mai 
poate să stea în fața lor la produse exotice: banane orice fel de fructe, nici unul. Spuneți unul care 
stă, haideți să vorbim despre roșii, care 9 luni pe an nu sunt autohtone, 9 luni se fac importuri. Eu 
mă duc și cumpăr 20 de baxuri de roșii, ceilalți merg și cumpără 6 kg de roșii, cine obține un preț 
mai bun? Deci se închide și partea de legume-fructe. În afară de țărani, poate, poate am zis. 

 Se pune întrebarea, ce facem Crișane dacă stă spațiul acela gol acolo, nu a fost 
interes, există interes și vă ajut cu tot dragul să găsim alte activități, sunt 3888 de activități în lumea 
asta, în țara asta Românească, haideți să facem altceva. Alte activități, haideți să facem altceva, 
care să nu afecteze inclusiv noțiunea de piață, legume, fructe, brânzeturi, carne, sucuri, apă, bere, 
alcoolice, hai să facem altceva. Există soluții. Există soluția asta de a găsi altă activitate. Există 
soluția de a fi Corvina, Eco Sid-ul, să facă…compartimentate, se numește sectorizare, sectorizare 
pe acest spațiu, avem spațiu să dăm pentru altceva, hai să dăm și acolo. Eu sunt un om informat, 
dar nu am știut până acum 3 săptămâni de zile că acel spațiu este al primăriei, nu am știut, mulți nu 
știu așa ceva. Haideți să facem o dezbatere publică, haideți să vedem ce spune lumea, nu numai 
noi, poate că noi gândim greșit. Eu vreau să vă spun ca principiu, gândiți-vă pe termen lung, nu pe 
termen scurt. Încă o dată repet nu vă uitați la Ovidiu Crișan ci la ce spune Ovidiu Crișan, nu vă uitați 
la 2500 de euro, gândiți-vă pe termen lung. O să vină vremea să ne rugăm de unii și de alții, nu dau 
nume, și pentru ce, și nu o să mai putem merge acolo pentru că oamenii aceia sunt, repet 
bulversați, terminați financiar, au credite în bancă. 



7 
 

Încă o dată repet și cu asta termin, nu am spus că sunt împotrivă, nu uitați că ei au 
afirmat cu gura lor că sunt cei mai agresivi din țară, într-adevăr așa este. Să țineți cont că eu vând, 
și vă pot demonstra public, vă pot demonstra că dau marfă la Profi, la Lidl, la Metro, vă pot 
demonstra chestia asta, firma T&O prin distribuitorii de Tuborg și ce mai am în portofoliu, nu asta e 
important, dau marfă, nu asta e important. Eu ar trebui să fiu bucuros că vine, eu mă gândesc la 
amărâții care au credit în bancă, eu mă gândesc la oameni în general. Să vină 30 de oameni, dar 
pleacă 50 acasă definitiv, plus că nu am luat în considerare comercianții de legume fructe, care mai 
sunt încă 15-20, care încă o dată, nu pot face față pașilor lor de achiziție față de noi, dar față de cei 
care sunt pe un bax de ouă sau cafea sau altceva. Vă mulțumesc foarte mult.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Eu cred că principalul interes pe care trebuie să îl vedem este interesul cetățeanului, 

dacă omul poate să cumpere mai ieftin pentru că vine o firmă, chiar Profi, este în avantajul 
locuitorilor orașului. Nu o să plece nimeni din piață, vă garantez eu, dintre comercianții pe care i-ați 
amintit, pentru că până la urmă de aceea se și numește piață și vi cu preț de piață și atunci bine 
înțeles că poți să îți câștigi clientela în funcție de ceea ce oferi.  

Aș ruga departamentul juridic să pregătească pentru ședința următoare o situație cu 
toate amendamentele făcute de dl. consilier Crișan, să vedeți că în peste 95%, amendamentele pe 
care dânsul le-a făcut au dus la blocarea inițiativelor pe care le-am pus pe ordinea de zi. Ridicări de 
prețuri a sumei care nu a fost acceptate, vânzări de imobile la prețuri care bine înțeles că nu au mai 
fost acceptate și acum o nouă intervenție, ne vine un investitor și noi îl alungăm, pe motiv că nu-și 
vinde nu știu cine zarzavatul în piață. Dl. de la Profi, a explicat foarte clar care este politica acestei 
firme, ei vând zahăr, ulei, produse de bază, de care toți avem nevoie, iar restul comercianților din 
piață vând produse care nu sunt pe profilul acestei firme.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu:  
”Ați afirmat greșit. Toate produsele pe care le vând sunt pe profil. Dați-mi un produs 

care nu este pe profil. Țigări sunt pe profil, cafea pe profil, alcoolice pe profil, apă pe profil, legume-
fructe pe profil, brânzeturi pe profil, carne pe profil, mezeluri pe profil, ce nu au ei?” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Dl. consilier, ați avut cuvântul și ați argumentat un număr de minute, dați-i voie și dl. 

primar să vorbească.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Eu am terminat, asta vreau, la ședința următoare să prezentăm o situație cu toate 

amendamentele pe care dl. consilier le-a prezentat, în cei doi ani de mandat, la ce au dus.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Eu vroiam să spun să nu avem o discuție imperativă, dacă are cineva ceva de spus 

să fie lăsat, mai ales că este un proiect de hotărâre important.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Există și un mod de desfășurare a ședințelor și le cunoașteți dl. consilier, nu există 

nici unde un mod imperativ de desfășurare, dna Mornea vă rog, aveți cuvântul.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Eu vrea să fac câteva amendamente, din punct de vedere economic, pentru că partea 

cealaltă pentru a rezolva problemele, dacă vom putea să realizăm o altă investiție în zona 
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respectivă, probabil va face obiectul unei alte dezbateri, și știți destul de bine că de fiecare dată 
sunt pentru crearea locurilor de muncă, explicația dl. Crișan oarecum mi-a pus la îndoială modul 
meu de gândire. Pentru că din nota de fundamentare, pe care a făcut-o dl. evaluator, a stabilit ca 
limita minimă de pornire a licitației, s-a ținut cont de anumite elemente de calcul, eu propun ca suma 
de la care să se pornească să fie de 130.000 lei și vă explic și de ce. Pentru că cel acre 
achiziționează și va face investiția acolo nu are numai veniturile realizate efectiv din niște calcule, ci 
trebuie să valorificăm, și atunci amendamentul meu la art.3, aprobă limita minimă de la care se va 
porni licitaţia pentru imobilul şi terenul  menţionat la art.1 de la 130.000 lei/an. 

Al doilea amendament este cel cuprins în caietul de sarcini, la pct.5, clauze necesare la 
încheierea contractului de concesiune, care la 5 cu 1, doresc să fie completat la b) În cazul în care 
interesul național sau local o impune, prin denunțarea unilaterală de către concedent, cu plata unei 
juste şi prealabile despăgubiri, această despăgubire să fie până la nivelul valorii neamortizate a 
investiției. La punctual e) Prin acordul părților sau poate fi denunțat unilateral  de către concesionar 
situație în care concedentul nu are nici o obligație față de acesta. Concesionarul predând bunurile. 

 La documentația de atribuire, la pct.4 - Procedura de deschidere a ofertelor, modul de 
prezentare, la alin.3 Pentru desfăşurarea procedurii licitaţiei este obligatorie participarea a cel puţin 
3 ofertanţi, în situația în care nu sunt îndeplinite condițiile de ținere a licitației, aceasta se va repeta 
într-un termen ulterior în aceleași condiții. 

La contract, la art.3 corectarea unei erori zic eu, obiectivele sunt ale concesionarului nu ale 
concedentului și completarea a următoarelor puncte, la lit.d.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță Bugnariu : 
”Dna consilier, la contract, la ce capitol, prima dată? 
 
Dna Mornea Maria : 
”La cap.2, obiectul contractului de concesiune, art.3, pentru că nu concedentul 

creează locuri de muncă. La lit.b reabilitarea inclusiv a structurii de rezistență și a acoperișului și 
exploatarea eficientă a imobilului construcție. 

La art.6.1 Contractul de concesiune poate fi prelungit pentru o perioada egală cu cel 
mult jumătate din durata sa inițială, la solicitarea concesionarului şi cu acordul scris al 
concedentului, dacă acesta și-a respectat integral obligațiile asumate în prezentul contract. 

Art.15 a) Concesionarul are obligaţia ca în termen de cel mult 30 de zile de la data semnării 
contractului de concesiune să depună, cu titlu de garanţie, redevența aferentă anului 2014, conform 
prevederilor legale în vigoare, și să completeze până la 31.01.2015 la nivelul celei aferente anului 
2015, pentru că în 2014 redevența va fi pe 3-4 luni de zile.  

Tot la art.15 la e) Concesionarul are obligaţia să –nu de a nu- nu subconcesioneze sau să nu 
închirieze bunurile ce fac obiectul concesiunii;  

La lit.k) Concesionarul este obligat să reabiliteze clădirea concesionată în baza unui proiect 
de reabilitare, care să cuprindă inclusive structura și acoperișul, aprobat de serviciul de urbanism 
din cadrul Primăriei municipiului Hunedoara. 

 La lit. l) Concesionarul are obligaţia de a obține toate avizele şi autorizațiile prevăzute în 
legislația în vigoare pentru desfăşurarea activității, iar pentru desfășurarea activității acesta va 
angaja un diriginte de șantier. Toate cheltuielile necesare pentru realizarea proiectului propus vor fi 
suportate în întregime de către concesionar. 

La art.16 lit b) În cazul în care interesul național sau local o impune, prin denunțarea 
unilaterală de către concedent, cu plata unei juste şi prealabile despăgubiri, până la nivelul valorii 
neamortizate. Astea sunt propunerile mele de amendamente.” 
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Dl. Voinia Claudiu : 
”Chiar ați avut amendamente, acum greutatea cade pe compartimentul juridic.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Am citit contractul și consider că contractul și hotărârea trebuie puse în acord, pentru 

a nu avea din nou probleme cu contractele de concesiune, știți bine că au fost destule contracte de 
concesiune dar au fost cum au fost.” 

 
Dl. Rusu Constantin : 
”Majoritatea amendamentelor le-a făcut dna Mornea pentru că ne-am consultat înainte 

și este bine să fie făcute, pentru că contract de concesiune, în primul rând sunt anumite inarvertențe 
care trebuie corectate. Erau câteva spații goale care au fost lăsate libere, nu erau completate. 

 În continuarea amendamentelor, și vreau să vă spun de ce o să fac următoarea 
propunere. Noi am avut în ședința de consiliu de acum 3 săptămâni, la ședința de îndată un proiect 
de hotărâre pe care l-am considerat ciudat, privind concesionarea acestui spațiu în care valoarea 
redevenței care era absolut derizorie și în care profitul pentru primărie era nesemnificativ. Este bine 
că s-a întâmplat că acest contract a fost reevaluat. Îi dau dreptate dl. Ovidiu Crișan, așa este, 
punctul de plecare prost în orașul acesta a fost acum 15 ani de zile când Kaufland-ul a intrat în 
centrul Hunedoarei. Dacă cei care au condus orașul la vremea respectivă s-ar fi inspirat din ceea ce 
au văzut în străinătate, ar fi văzut că într-adevăr supermarketurile sunt de regulă așezate la 
marginea orașului. Din păcate ne aflăm în fața unui fapt împlinit, nu mai putem să negăm realitatea, 
avem aproape toate hipermarketurile în centrul orașului, și atunci se pune problema, ce facem cu 
acest spațiu? Îl lăsăm de izbeliște, în dorința de a se investii acolo și să se desfășoare un altfel de 
activitate nealimentară, sau îl folosim pentru binele primăriei, până la urmă pentru binele cetățenilor. 

Aici Ovidiu Crișan are dreptate, de 2 ani de zile nu s-a atras nici un fel de investiție în 
sensul acesta. Nu trebuie să gândim în sensul în care, dacă nu s-a făcut 2 ani de zile, nu trebuie 
concesionat și pus în valoare. De ce aș vrea să-l punem în valoare, în condițiile pe care noi le 
punem ca proprietar, este să ne asigurăm ca cel care câștigă concesiunea indiferent cine ar fi, este 
licitație publică, și potrivit caietului de sarcini și a documentației de participare trebuie să participe 
cel puțin 3 ofertanți, ca procedura de licitație să fie validă. Dar noi trebuie să ne asigurăm că cel 
care câștigă licitația, repet indiferent cine ar fi, desfășoară în mod direct și mijlocit activitatea 
comercială respectivă, de supermarket prin comercializarea de produse alimentare și nealimentare 
și nu ca intermediar, pentru vânzarea unor servicii către terți. Și atunci, dna Mornea a făcut acel 
amendament în sensul în care a precizat, a întărit faptul că la punctul din contractul de concesiune, 
art.15, punctul e, este într-adevăr că are obligația de a nu subconcesiona sau închiria bunurile ce 
fac obiectul concesiunii. Dna Mornea a vrut să sublinieze interdicția clară de a nu subconcesiona 
sau închiria, și merg mai departe cu modificarea acestui articol, în sensul în care concesionarul nu 
are dreptul să subînchirieze sau să transmită în orice fel în folosință în titlu oneros, spațiul respectiv. 
Dacă vrea să-l transmită cu titlu gratuit în comodat și vrea să facă gratuitate este problema lui, dar 
să nu transmită în nici un mod folosința cu titlu oneros, adică contra unei sume de bani, cât ar fi ea, 
1 leu, 2-3 lei pe lună. 

Am înțeles de la reprezentantul unuia dintre ofertanți care vor dori să liciteze, că 
dumnealor au promoții și așa mai departe, cu diverși subcontractori, nimic nu-i împiedică ca această 
subcontractare să o facă prin contrapartidă prin facturare de servicii, nu de bani, se poate, se 
practică. Atunci la amendamentul dnei Mornea, la art.15 punctul e, obligația de a nu subconcesiona, 
închiria sau transmite în folosință în orice mod cu titlu oneros, bunurile care fac obiectul concesiunii. 

Dna Mornea a făcut acele amendamente, și ați văzut la art.3, sunt obiectivele nu ale 
concedentului sunt obiectivele concesionarului. La art.3 din contractul de concesiune nu poți să spui 
obiectivele concedentului, concedent suntem noi, proprietarul, concesionarul e cel ce va dobândi.” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă 

 
Dna Mornea Maria : 
”Ce caută în contractul de concesiune obiectivele pe care le stabilesc eu ca și 

concedent.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. președinte, d-lor consilieri, dna consilier Mornea a făcut foarte multe 

amendamente, ca să le studiem și ca să le înțelegem pe toate, eu vă propun o pauză de 30 minute, 
pentru că altfel nu sunt de acord. Dna Mornea cu oficiul juridic și compartimentul de specialitate să 
se retragă la mine în birou, să le ia pe rând amendamentele, fiindcă exact ce a întrebat acum este 
prevedere în Ordonanță și în Normele de reglementare ale Ordonanței, obiectivele concedentului. 
De asemenea o parte din obiective, din obligații, au fost în contract conform ordonanței și normelor. 
Asta este propunerea mea. Fiecare amendament trebuie luat în parte, are dna Mornea primul 
amendament cu suma, care este numai la art.3, ori această sumă mai este pomenită și în caietul de 
sarcini și în contract. Trebuie făcute cum trebuie amendamentele. Pentru că dacă nu se fac cum 
trebuie, rămâne în hotărâre 130.000 iar în caietul de sarcini rămâne suma cealaltă.” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
”Pauză 30 de minute, dna Mornea vă rog să mergeți cu compartimentul juridic.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Și dl. consilier Rusu, pentru amendamentul dânsului.” 
 
PAUZĂ 30 MINUTE 
 
A părăsit sala de şedinţă dl consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Spuneți pe rând amendamentele și le supunem la vot.” 
 
Dna Mornea Maria : 

         ”Modificarea art.3, în sensul: Aprobă limita minimă de la care se va porni licitaţia pentru 
imobilul şi terenul  menţionat la art.1, în sumă de 130.000 lei/an.” 
 

Se supune la vot amendamentul 1, care se aprobă cu 18 voturi ”pentru” și un vot 
”abținere” (Takacs Aranka). 

 
A sosit în sala de şedinţă dl consilier Rusu Constantin, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
Dna Mornea Maria : 

                       ”La caietul de sarcini, la punctul 2.4 Concesionarul este obligat să asigure exploatarea 
directă, în scop comercial, cu destinația supermarket, a imobilului - construcţie ”Supermagazin nr.25 
şi a terenului aferent, încredințate în mod permanent pe toată durata concesiunii. 

 
 



11 
 

Se supune la vot  amendamentul 2, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Tot la caietul de sarcini, la punctul 2.5 Este interzisă subconcesionarea, închirierea 

sau transmiterea sub orice formă a folosinței, cu titlu oneros , a bunurilor care fac obiectul 
concesiunii. 

Se supune la vot al amendamentul 3, care se aprobă în unanimitate  
 
Dna Mornea Maria : 
”Punctul 5 cu b) În cazul în care interesul național sau local o impune, prin denunțarea 

unilaterală de către concedent, cu plata unei juste şi prealabile despăgubiri, care nu poate fi mai 
mare decât valoarea investiției rămase neamortizate, la costul istoric; 
 

Se supune la vot al amendamentul 4, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”La punctul 5 lit. e) Prin acordul părților.” 
 
Se supune la vot al amendamentul 5, care se aprobă în unanimitate 
 
Dna Mornea Maria : 
”La documentația de atribuire, punctul 4 alin 2 Pentru desfăşurarea procedurii licitaţiei 

este obligatorie participarea a cel puţin 3 ofertanţi, iar în situația în care nu sunt îndeplinite condițiile 
de ținere a licitației aceasta se va repeta la un termen ulterior, în aceleași condiții.    

 
Se supune la vot al amendamentul 6, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Contractul de concesiune, art.6.1 Contractul de concesiune poate fi prelungit pentru o 

perioada egală cu cel mult jumătate din durata sa inițială, la solicitarea concesionarului şi cu acordul 
scris al concedentului, dacă acesta și-a respectat integral obligațiile asumate în prezentul contract.” 

 
Se supune la vot al amendamentul 7, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Art.15 a) Concesionarul are obligaţia ca în termen de cel mult 30 de zile de la data 

semnării contractului de concesiune să depună, cu titlu de garanţie, o sumă de bani egală cu 
redevența pentru un an contractual calendaristic, care va fi restituită la sfârșitul perioadei 
contractuale, dacă sunt executate, de către concesionar, toate obligațiile asumate prin contract.  

 
Se supune la vot al amendamentul 8, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Lit. e) Este interzisă subconcesionarea, închirierea sau transmiterea sub orice formă 

a folosinței, cu titlu oneros, a bunurilor care fac obiectul concesiunii. 

 
Se supune la vot al amendamentul 9, care se aprobă în unanimitate. 
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Dna Mornea Maria : 
”Lit. k) are următoarea reformulare: Concesionarul este obligat să reabiliteze clădirea 

concesionată în baza unui proiect de reabilitare, care să cuprindă inclusiv reparațiile la structură și 
acoperiș, aprobat de serviciul de urbanism din cadrul Primăriei municipiului Hunedoara.” 

 
Se supune la vot al amendamentul 10, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Lit. l) Concesionarul are obligaţia de a obține toate avizele şi autorizațiile prevăzute în 

legislația în vigoare pentru desfăşurarea activității, inclusiv aceea de a angaja un diriginte de 
șantier.” 

 
Se supune la vot al amendamentul 11, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Art. 16, lit. b) În cazul în care interesul național sau local o impune, prin denunțarea 

unilaterală de către concedent, cu plata unei juste şi prealabile despăgubiri, care nu poate fi mai 
mare decât valoarea investiției rămase neamortizate, la costul istoric.” 

 
Se supune la vot al amendamentul 12, care se aprobă în unanimitate. 
 
Dna Mornea Maria : 
”La art.18, lit. a) În cazul în care concesionarul nu plăteşte redevenţa în termen de 60 

de zile de la data scadentă a termenului de plată (31 martie-plata anuală a redevenţei).”  
 
Se supune la vot al amendamentul 13, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă cu 16 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abținere” (Noghiță Luminița, 
Cazan Florian, Palcău Ciprian) și un vot ”împotrivă” (Crișan Ovidiu).  

Art. 1-4  se aprobă cu 16 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abținere” (Noghiță Luminița, Cazan 
Florian, Palcău Ciprian) și un vot ”împotrivă” (Crișan Ovidiu).  

Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 
individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 
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                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea   imobilului - construcţie 
”Supermagazin nr.25”, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  nr.67117, nr. 
cadastral C1,  nr.top 2600/2- C1  și a terenului aferent în suprafață de 1341 mp înscris în CF  
nr.67117, nr. top 2600/2  aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situate în strada Bicaz nr.2, a 
constatat următoarele: 
 
   Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv, Direcţia Amenajare Teritoriu  Patrimoniu şi Urbanism -     

preşedinte  20 voturi “pentru” 
Noghiţă Luminiţa Marinela  – consilier local – membru 20 voturi “pentru” 
Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică  –   membru 20 voturi 
“pentru” 
Bilei Lucian – şef birou Urbanism – membru 20 voturi “pentru” 

     Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru 20 voturi “pentru” 
Şăucă Ştefan– consilier superior Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – Administraţia judeţeană 
a finanţelor publice – membru 20 voturi “pentru” 
Matei Adina-consilier juridic Direcţia Juridică-secretar cu drept de vot în cadrul comisiei 20 voturi 
“pentru”             

                                                                    
În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru concesionarea imobilului construcție menţionat mai sus,  este următoarea: 
 

Oprişiu Corina Violeta – Director  executiv, Direcţia Amenajare Teritoriu  Patrimoniu şi Urbanism - 
preşedinte; 
Noghiţă Luminiţa Marinela  – consilier local – membru; 
Popa Aurelia Anişoara – director executiv adjunct – Direcţia economică  –     membru 
Bilei Lucian – şef birou Urbanism – membru 
Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru . 
Şăucă Ştefan– consilier superior Serviciul Fiscal Municipal Hunedoara – Administraţia judeţeană a 
finanţelor publice - membru 
Matei Adina-consilier juridic Direcţia Juridică-secretar cu drept de vot în cadrul comisiei. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru concesionarea imobilului 
construcție menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic -  preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
  Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   
  Mureşan Vasile - consilier local – membru de rezervă 20 voturi “pentru”   
            Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U– secretar, rezervă 20 voturi “pentru”   
 

                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru concesionarea imobilului construcție menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             

 
              Demeter Ladislau – Director tehnic -  preşedinte de rezervă; 
   Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 
   Mureşan Vasile - consilier local – membru de rezervă. 
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              Moise Dorina– consilier superior Direcţia A.T.P.U– secretar, rezervă. 
 

Art. 6-7 se aprobă cu 16 voturi ”pentru”, 3 voturi ”abținere” (Noghiță Luminița, Cazan 
Florian, Palcău Ciprian) și un vot ”împotrivă” (Crișan Ovidiu).  

Art.8 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.159/2014 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru”, 3 voturi ”ab ținere” 

(Noghi ță Lumini ța, Cazan Florian, Palc ău Ciprian) și un vot ”împotriv ă” (Cri șan Ovidiu).   
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Eu atâta vreau să spun, nu ați gândit pe termen lung ci pe termen scurt ca să 

câștigăm niște bani. Peste 6 luni, peste un an, vom vedea dacă este bine sau nu este bine ce am 
făcut.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente 
lunilor aprilie-mai 2014 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din 
învățământul preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.160/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul 
local al municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane 
prin curse regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.161/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 20.000 lei, din bugetul local 
al municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar pentru Parohia Ortodoxă –Pestişul Mare de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Când se fac aceste alocări pentru ceva, nu contează pentru ce, acum că a venit 

vorba despre biserica Parohia Ortodoxă –Pestişul Mare, încercați să fiți echilibrați și echitabili, 
pentru că copii sunt și cei de la Hășdat, și cei din Micro 6, Micro 7 și cei din Pestiș și cei din Zlaști. 
Când dați 2000 de lei, dați la toată lumea, dați și la ortodoxi și la catolici și la reformați. Dacă nu 
sunt bani, dați 500 de lei le fiecare, dar încercați să fiți echitabili când se fac aceste propuneri. 
Mâine dimineață, fiind consilier episcopal, sunt mai bine cotat decât aici în consiliu local, mâine 
dimineață mă duc la Episcop și spun să ceară bani pentru toate bisericile din Hunedoara. Mi se 
pare corect și normal să se dea la fel, mai puțin la fiecare, din punctul meu de vedere.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Discuțiile le-am avut cu toate bisericile de pe raza Municipiului Hunedoara, inițial am 

dorit să finanțăm pe Legea nr.350, din păcate unii dintre ei au greșit proiectele și atunci, banii 
rămânând de pe Legea nr.350, îi alocăm prin hotărâre de consiliu local.” 

 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”20.000 la fiecare?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”La toți cei cu care am vorbit înainte de depunerea proiectelor.” 
 
Dl secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl consilier dacă observați, textul legislativ de bază este Ordonanța 82/2001, aceste 

fonduri se alocă după executarea lucrărilor de către unitatea de cult și care prezintă documentațiile 
necesare prevăzute de Ordonanța 82/2001. Legea 350 este cu totul altceva.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”La Pestiș au demarat lucrările și au finalizat în mare parte, bine-înțeles că trebuie să 

prezinte actele justificative.” 
 
Dl. Cri șan Ovidiu : 
”Se mai pot depune proiecte?” 
 
Dl secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Pe Legea 350, nu, pe Legea 82, da.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
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Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
 
A părăsit sala de şedinţă dl. viceprimar Bobouțanu Dan, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.162/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sala de şedinţă dl. viceprimar Bobouțanu Dan, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul de 
închiriere nr. 1105/06.08.2013, având ca obiect închirierea  spaţiului  în suprafaţă de 90 mp, situat 
în  municipiul Hunedoara, str. Zlaşti, înscris în CF nr.1220 nr. Topo. 1220/4/3, aparținând 
domeniului public al municipiului Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

         
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.163/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul de 
comodat  nr. 55048/206/08.11.2012,  având ca obiect folosinţa gratuită  a imobilului „Centrul de zi 
Rîndunicii„ situat  în  municipiul Hunedoara,str. Rîndunicii, nr.1.   
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate.  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.164/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 7 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a 
spaţiului  în suprafaţă de 72 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 
56,  în favoarea  Asociaţiei   Culturale ”Iancu de Hunedoara-Terra Corvina”.  

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.165/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

            -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.166/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local nr. 121/2011 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului 
Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, Regulamentului de funcţionare a Pieţei Obor, 
Regulamentului de funcţionare a Complexului Comercial Dunărea.  

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.167/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 10 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor prezen ţi). Proiect de hotărâre privind organizarea activităţii de apărare împotriva 
incendiilor în municipiul Hunedoara.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.168/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 11 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în 
domeniul privat a imobilului teren în suprafață de 32 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66919, 
nr.cadastral  66919 situat pe str. Muntenia. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Întrebarea mea este. Este vorba de acea veche hotărâre cu garajele, cred, iar mai 

trecem în domeniul public încă 32 de mp. Nu era normal ca în momentul în care s-a făcut prima 
hotărâre să se stabilească clar dacă mai are nevoie de încă un metru sau  nu. Ce se dorește totuși 
prin aceste prelungiri și iar ne ducem iar mai majorăm, iar mai trecem, deci…., eu nu înțeleg ce se 
dorește totuși cu suprafața asta de 32 mp. În nota de fundamentare spune că este nevoie de încă 1 
metru ca să construiască, dar asta nu se știa în momentul în care s-a făcut cealaltă hotărâre de 
consiliu? ” 

 
Dna Rusu Violeta : 
”Acești proprietari de garaje care doresc să termine cu cabanele acelea de fier, au 

făcut o cerere către consiliu, pentru teren de o lățime de 5 m. După ce cererea a fost aprobată au 
fost la un proiectant, iar proiectantul respectiv le-au spus că au nevoie de un teren cu o lățime de 
6 m, din cauza aceasta mai trebuie 1 m. înainte să fie hotărârea de consiliu aprobată omul nu s-a 
dus la proiectant, pentru că costă destul de mult. Când a fost sigur că există hotărâre, că au 
posibilitate, au făcut proiectul.” 
 

Dl. Magaon Jane : 
”Ce rugăminte am, când mai vin asemenea proiecte, să se dea adresa exactă, pentru 

că este foarte vag, este situat pe str. Munteniei, și ne dă niște puncte cadastrale, pe care sincer nu 
le cunoaștem, ar trebui un pic mai explicit. Locul și numărul, lângă bl. V4, sau în fața la 137, ceva 
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de genul acesta, ne este dat foarte vag, pe str. Munteniei, fără adresă. Nu știm locurile unde se află 
aceste puncte.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”La ședințele pe comisii trebuie să chemăm compartimentul de specialitate și să 

cerem lămuriri.” 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 
pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art. 1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.169/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării prin licitație publică a 
imobilului teren în suprafață de 5198 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66844, nr.cadastral 66844 
situat pe str. Rotarilor nr.142 A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”O singură întrebare. Știm că acum o lună de zile la o diferență de 500 de metri s-a 

evaluat un teren la 0,45 euro, acum s-a mărit de 10 ori această sumă, consider că ar trebui, cum să 
zic, să fie de fiecare dată când se vinde să fie la fel o valoare. Se spunea înainte că se vinde un 
teren mai mare, prețul trebuie să scadă, trebuie să ținem cont de anumite lucruri. Cred că ori atunci 
a greșit, ori acum este evaluarea mai mare ori este incorectă, dar trebuie să avem o referință de 
unde să  plecăm. Dacă plecăm de la 4,5 euro, cred că nu va mai veni nimeni cu altă evaluare la alt 
teren să fie sub 5 euro, eu așa mă gândesc. De asta vreau să spun, să avem în vedere că acum se 
vând 5198 mp la 4,5 euro, este foarte bine evaluat, dar peste o lună să nu vină la terenul acela care 
s-a respins în aceeași zonă la 500 de metri să vină cu 2 euro sau 1 euro. Să crească de la această 
sumă în sus, și atunci consider că este corect evaluarea care se va face. Sunt de acord cu acest 
punct. 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Având în vedere faptul că art. 4 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
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aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
                      Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren privind stabilirea comisiei 
în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren în suprafață 
de 5198 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66844, nr. cadastral 66844 situat pe str. Rotarilor nr.142 
A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 
 
           Demeter Ladislau – Director tehnic – preşedinte 20 voturi “pentru” 
  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ – membru 20 voturi “pentru” 
  Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru 20 voturi “pentru” 
  Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru 20 voturi “pentru” 
  Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar 20 voturi “pentru”             
                                                                    

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 
publice pentru vânzarea imobilului teren menţionat mai sus,  este următoarea: 

 
           Demeter Ladislau – Director tehnic - preşedinte; 
  Preda Camelia – consilier juridic Serviciul Fond Locativ - membru; 
  Popa Aurelia - Anişoara – Director executiv adjunct – membru; 
  Rusu Violeta - șef Biroul încasări și inventar – membru; 
  Matei Adina– consilier juridic Direcţia juridică – secretar. 
 

Procedând la numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezerv ă a 
comisiei în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei publice pentru vânzarea imobilului teren 
menţionat mai sus, a constatat următoarele: 

 
     Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă 20 voturi “pentru”   
      Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă 20 voturi “pentru”   

 David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 20 voturi 
“pentru”   

 
                    În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării  licitaţiei 

publice pentru vânzarea imobilului teren menţionat mai sus,  este următoarea:                                                                                             
 

                  Leu Mihai – administrator public – preşedinte de rezervă;  
            Leştaru Daniela Carmen – şef Biroul Impozite şi taxe locale – membru rezervă; 

        David  Camelia – consilier juridic Direcţia de Asistenţă Socială - membru rezervă 
      Art.5-7 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.170/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 13 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparţin 
domeniului public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Aș dori o modificare în anexă, eliminarea ultimei poziții 3471 teren în suprafață de 50 

mp situat în Municipiul Hunedoara, strada Voicu Cneazu înscris în CF 66583, nr. cadastral 66583, 
are legătură directă cu proiectul care a fost retras de pe ordinea de zi.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Problema pe care am tot ridicat-o de fiecare dată și iarăși vine, da. Trecem terenuri 

care aparțin domeniului public, au aparținut și aparțin în continuare domeniului public, aici nu sunt 
de acord cu dl. viceprimar, din păcate aparțin domeniului public și trebuie înregistrate în domeniul 
public indiferent că se cere sau nu se cere vânzarea. Problema care se pune este că în momentul 
în care nu se prezintă aceste completări și aceste liste, avem nr. topo, nr. cadastrale și așa mai 
departe, la unele avem suprafețele la altele nu avem. Este normal ca în momentul în care aprobăm, 
să știm măcar suprafața, să fie specificată suprafața care aparține acestui domeniu public, și 
completarea domeniului public care aparțin domeniului public, astea sunt plusuri de inventar? 
Pentru că altfel de unde să le luăm? Le luăm de pe undeva și zicem că completăm?” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Înțeleg că nu au fost inventariate până în acest moment.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Și de pe aceste suprafețe, primăria nu a beneficiat de nimic, încă o dată rugămintea 

mea este ca în momentul în care ni se aduc asemenea tabele să fie trecute pe lângă terenuri și 
construcții și suprafețele.” 

 
Dna Rusu Violeta : 
”Sunt trecute dna Mornea, teren în suprafață de 19 mp…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Unde?” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”La elementele de inventar.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”C. Dobrogeanu, înscris în CF, nr. cadastral, anul dobândirii, coloană de inventar, 

dacă dvs. îmi arătați ce spuneți dvs., atunci eu vă dau voie să spuneți ce vreți.” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”La mine este.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Unde scrie?” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Uitați-vă cum e  listat….” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Listarea e la mine…dar nu e la fel peste tot?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Nu prea. Una aprobăm…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Cine e președinte de comisie, asta a fost la comisie și la comisie materialul este 

acesta pe care îl am și eu.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Uitați-vă ce este în hotărâre, una aprobăm…alta este…” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Este o greșeală de tipărire, dna Mornea, doar prima poziție nu s-a tipărit bine, în rest 

este corect.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Deci nu numai prima, pentru că sunt mai multe…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Nu s-a imprimat bine?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu se vede primul rând, pe celulă.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Deci ce aprobăm?” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dna consilier, aceste suprafețe de teren, ele au fost pe Statul Român, nimeni nu știe 

în care domeniu a Statului Român, în domeniul privat al Statului Român sau domeniul public. Prin 
hotărâri succesive de consiliu local, au fost trecute în domeniu public al Municipiului Hunedoara. 
Domeniu public care a fost aprobat prin 1998, dacă nu mă înșel. De atunci, din 1998, de câte ori 
trecem aceste suprafețe de pe Statul Român în domeniul public al Municipiului Hunedoara trebuie 
date astfel de hotărâri. Aceste hotărâri se transmit la Consiliu Județean, conform machetei cerute 
de dânșii, care sunt singurii care pot promova hotărâri de Guvern pentru completare. Dacă vedeți, 
mai apar din când în când Hotărâri de Guvern privind completarea domeniului public al județului, 
municipiului cutare. De aceea o să mai apară astfel de hotărâri.  
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Inventarul în forma inițială în 1998, când probabil nici legiuitorul nu știa prea bine cum 
e cu domeniul public, de atunci tot avem astfel de hotărâri, asta este procedura.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Ok, dar atunci zice: hotărăște, inventarul public, bunuri care trec în domeniul public al 

Municipiului Hunedoara, însușit și atestat, se completează după cum urmează, da. Atunci haideți 
să-i zicem, nu că se completează, se trece din domeniul public al Statului în domeniul public al 
Primăriei.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Ele au fost trecute prin hotărâri pe care le-ați aprobat dvs. în ședințele anterioare.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dar și anexele astea cum sunt puse nu-ți prea dai seama, are dreptate.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. viceprimar, inclusiv dvs. ați zis, la comisie, în ritmul acesta, să ne pară bine că le-

am scos așa cum le-am scos…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Am înțeles…cereți proiectele cu 15 zile înainte.” 
 
Se supune la vot amendamentul dl. viceprimar, care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate  
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.171/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 14 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți).  Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. 
Hunedoara. 

           -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane : 
„Îmi pare rău, dar nu pot să merg, din motive personale, aș vrea să numiți pe 

altcineva.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Propun pe dna Mornea Maria.” 
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Dna Mornea Maria : 
”Problema care se pune ca să accept, este, dacă este sau nu este compatibilă.” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Compartimentul juridic….” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…deci nu este compatibilă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Îmi pare rău, dar nu renunț la calitatea de consilier local, pentru reprezentant.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”împotrivă”, și un vot ”abținere” (Farcaș Ladislau). 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

 La punctul 15 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale, situate în 
municipiul Hunedoara. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.172/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 16 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
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- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
 
A părăsit sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 19 în momentul de faţă. 
 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.173/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre pentru aprobarea Strategiei de Dezvoltare Locală a 
municipiului Hunedoara pentru perioada 2014-2020.  
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-nei Takacs Aranka care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
A sosit în sala de şedinţă dl. consilier Muzsic Robert, numărul consilierilor locali 

prezenţi este de 20 în momentul de faţă. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Două cuvinte, Municipiul Hunedoara, destinație turistică, un oraș cu o 

dezvoltare…doar atât vrem de la Municipiul Hunedoara? Turism. Tot proiectul, toată lucrarea este o 
poveste, pe care am avut curiozitatea să o citesc, sunt destul de multe inadvertențe în sensul că de 
exemplu suprafața intravilană a municipiului a rămas aceeași din 2000, în situația în care sau 
acordat autorizații de construcție. Asta vroiam să spun că în final, proiectul este din nou cam ceea 
ce s-a prezentat și în prima fază, singurul lucru pe care l-au modificat, au mai dat câteva data și 
despre municipiul Hunedoara.” 

 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Aveți vre-un amendament de făcut?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ar trebui să mai stăm iar vre-o 3 ore, mai bine nu.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.174/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

Pauză 30 de minute. 
 
Au părăsit sala de şedinţă dl. consilieri Rusu Constantin, Artean Mircea și Farcaș 

Ladislau, numărul consilierilor locali prezenţi este de 17 în momentul de faţă. 
 
 La punctul 18 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Alocarea sumelor pentru salubrizare stradală, eu știu că am reziliat contractul cu 

salubrizarea, pentru ce se utilizează aceste sume, pentru că nu am găsit nici unde o explicație, 
decât asta. 860 de milioane lei, bani  vechi.” 

 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Aici, propunerea direcției tehnice a fost să alocăm întreaga sumă pentru panseluțe, 

atunci am socotit că e mai bine să alocăm doar o parte din banii aceștia 50 de mii, și restul să 
meargă pe secțiuni pe care nu avem acoperire, din câte știu eu la salubritate s-a acoperit tot 
contractul.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”86.mii lei, pentru salubrizare stradală, ce înseamnă?” 
 
Dna Popa Ani șoara : 
”…măturat străzi.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Dar nu se face cu asistați sociali?” 
 
Dna Popa Ani șoara : 
”…avem un contract de salubrizare stradală cu o firmă.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Este secretă firma?” 
 
Dna Popa Ani șoara : 
”Nu, este firma Pro Serv 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Colega spune că nu a fost acoperit total.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Rugămintea este să spuneți aici și explicațiile, am mai povestit lucrurile astea, puneți-

le aici ca să nu vă mai deranjăm.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Cazan Florian, 

Palcău Ciprian, Takacs Aranka). 
Art.1-5 se aprobă cu 14 voturi ”pentru” și 3 voturi ”abținere” (Cazan Florian, Palcău 

Ciprian, Takacs Aranka). 
Hotărârea nr.175/2014 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru” și 3 voturi ”ab ținere” 

(Cazan Florian, Palc ău Ciprian, Takacs Aranka). 

La punctul 19 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al 
municipiului  Hunedoara, pe anul 2014 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Din lista obiectivelor care sunt anexate la hotărâre, în fișier este trecut că bugetul este 

împrumut pentru arierate, întrebarea mea este plățile care se fac, se fac pentru arierate, sau pentru 
investiții?” 

 
Dna Popa Ani șoara : 
”Este pentru obiectivele pe care le-ați aprobat dvs., prin Hotărârea nr.85/2014.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Lucrările sunt făcute, sau nu?” 
 
Dna Popa Ani șoara : 
”Lucrările nu sunt făcute.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Este inclusă inclusiv strada pe care locuiți dvs.” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Deci lucrările sunt făcute…” 
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Dl. primar Viorel Arion : 
”Nu sunt făcute……..” 
 
Dna. Mornea Maria:  
„Nu e vorba de stradă, e vorba de studii. Buget împrumut arierate, așa ați scris în 

fișier.” 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
”Unde este asta? 
 
Dna. Mornea Maria:  
”În format informatic.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.176/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție). Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării 
publicului, a planului urbanistic zonal„Hală producţie”, aleea Bicicliştilor f.n., municipiul Hunedoara şi 
a regulamentului aferent acestuia 

              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.177/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 21 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
local nr.118/2010 privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
” Prin Hotărârea nr. 118 s-a hotărât, se aprobă …..care constituie aport în natura, 

reprezentând teren în suprafață de… de ce mai este nevoie să mai facem o altă aprobare?” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dna consilier, nu este vorba de o altă aprobare, din 2010 până acum și la OCPI sau 

schimbat multe acte normative și trebuie să menționăm domeniul în care va fi restituit acest teren, 
nu scrie în Hotărârea nr. 118, dacă este privat sau public și OCPI-ul ne cere să precizăm acest 
lucru.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Terenul este înscris în CF, pe Eco Sid. Din câte știu eu, poate că greșesc, dar 

momentul în care se reduce capitalul social a unei entități, reducerea capitalului social nu înseamnă 
neapărat restituirea în natură a părții respective ci a unei părți, eu spun că, ca să putem înregistra 
acest teren, pentru că la Eco Sid este înregistrat reducerea capitalului social și ar trebuie să ne 
restituie valoarea acestui teren, normal ar fi trebuit să se facă o dare în plată în contrapartida 
terenului, nici de cum să aprobăm noi această propunere, este alegerea dvs.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Nu înțeleg, în contrapartida….” 
 
Dna Mornea Maria : 
”În momentul în care s-a făcut reducerea capitalului social, da, reducerea capitalului 

social s-a făcut, mă rog, vă dau și înregistrarea contabilă 1012 la 456, în 456 este dreptul Primăriei 
să își obțină acest teren, impropriu zis teren, această sumă cu care s-a redus capitalul social. În 
momentul în care s-a aprobat ca acest teren să se facă, la data asta ar trebui să se facă pur și 
simplu o dare în plată către primărie în contul acelei obligații care o are Eco Sid-ul către Primărie.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Deci să ne dea banii, Eco Sid-ul.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Să vă dea bani, sau terenul.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Terenul. Toate celelalte formalități, dna consilier, sunt îndeplinite, făcute. 

Prezentându-se la OCPI, biroul de carte funciară la Hunedoara, cu hotărârea cu documentele toate, 
au refuzat să facă înscrierea deoarece nu este menționată în Hotărârea nr. 118, domeniul. Deci mie 
îmi trebuie terenul, nu plata.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Dl. secretar, în momentul în care legea societăților comerciale, pentru că Eco Sid-ul 

funcționează pe baza legii societăților comerciale, în momentul în care renunță la acest teren, ei nu 
pot să renunțe la el, decât prin recunoașterea unei valorificări. Deci eu mi-am spus punctul de 
vedere, hotărârea este a colegilor. Eu propun ca această hotărâre să nu se…adică eu nu sunt de 
acord.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Îmi pare rău că dl. consilier Farcaș, fiind notar…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Ne-am certat aici, de asta a plecat.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”OCPI, îmi cere lucrul acesta, nu văd nimic ilegal în a completa acest proiect de 

hotărâre cu - domeniul privat- al Municipiului Hunedoara.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Deci Eco Sid-ul nu poate să facă acest lucru decât prin, cum v-am spus mai înainte.” 
 
Dna Valentina Giurgiu : 
”Avem adresă de la Ministerul de Finanțe prin care se spune că nu putem să facem cu 

firmă a noastră, deci este închis, nu mai putem discuta despre darea în plată.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Stai puțin că nu este vorba, în contul obligațiilor fiscale, una este obligația fiscală, 

pentru care voi nu puteți să faceți cu darea în plată, și alta este restituirea unei sume, a unei datorii 
ale societății față de voi, nu pe impozite și taxe locale, da? Pentru că în momentul în care terenul 
respectiv, trebuie să vină în domeniul primăriei, el trebuie evaluat, că așa zice legea 31, și trebuie 
plătite impozitele și taxele, Eco Sid-ul trebuie să plătească impozitele și taxele pentru valorificarea 
terenului.” 

 
Dna Valentina Giurgiu : 
”Atunci nu mai este dare în plată, vorbim despre niște noțiuni diferite. Această hotărâre 

nu are legătură cu ce spuneți dvs. Dl secretar, vorbește despre altceva.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Este părerea dvs. Eu mi-am spus punctul de vedere.” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Această hotărâre este din 2010, a fost aprobată, a fost realizată, înregistrările 

contabile au fost raportate, nu este vorba de înregistrări contabile, este vorba de faptul că în 
momentul în care vrem să înscriem terenul în domeniul sau în patrimoniul municipiului, trebuie să 
precizăm, îl înscriem în domeniul privat sau în domeniul public, atât. Să hotărâm în ce domeniu îl 
înscriem. Deoarece există un antecedent, în 2010, un asemenea teren a fost înscris tot în domeniu 
privat, am făcut propunerea să-l înscriem în domeniu privat, ca și data trecută, atât.” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”De fapt prin hotărârea asta, se repară o eroare făcută în 2010, de ce? Există o 

hotărâre cu consiliu de administrația al Eco Sid-ului din 2010 prin care transmite primăriei cele 20 
de hectare pe care este acum proiectul european, sunt două puncte: 20 de hectare și încă 8 
hectare și ceva. Cele 20 de hectare, Consiliul Local în 2010 le-a luat în patrimoniu, dar a uitat să i-a 
și cele 8 hectare. Cele 8 hectare sunt a nimănui, nici a Eco Sid-ului că dânșii le-au dat, nici a 
noastre că noi nu le-am luat. În 2010 ei le-au dat și nu s-au luat la timp, acum mai sunt încă 8 
hectare.” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Le-am luat ca să putem să depunem proiectul, că dacă nu eram proprietarii terenului, 

nu am fi obținut finanțarea nerambursabilă.” 
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Dna Opri șiu Corina : 
”Astea 8 hectare de care este vorba aici, dacă vă prezentăm o hartă, practic sunt în 

vecinătatea celor 20 de hectare. Este o formalitate de înscriere în Cartea Funciară.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea 

pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii întrunește 12 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Mornea Maria) și 4 

voturi ”abțineri” (Cazan Florian, Magaon Jane, Palcău Ciprian, Bucaleț Marian). 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 
Dna Rusu Violeta : 
”Nu putem înscrie terenul nici acolo nici acolo….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”D-lor consilieri, vă rog puțină seriozitate, noi vrem să intrăm în legalitate, dvs. vă 

opuneți, dar de ce vă opuneți?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Eu spun de ce m-am opus, am fost singura care am fost împotrivă, restul s-au abținu, 

la hotărâre. Pentru că consider că pentru a intra în legalitate, nu asta este forma.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
”Dar care?” 
 
Dna Mornea Maria : 
”…și vreau să intrăm în legalitate…” 
 
Dl. Voinia Claudiu : 
”Ați cerut darea în plată…” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Dar nu este dare în plată…” 
 
Dna Rusu Violeta : 
”Este hotărâre aprobată, și-a produs efectul, nu o mai poți schimba, din 2010….” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Și atunci de ce veniți cu o hotărâre nouă? De ce nu o modificați pe cea din 2010?” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”O completează…..” 
 
Dna Mornea Maria : 
”De ce veniți cu o hotărâre nouă? Dacă tot vreți să faceți lucrurile bine……. 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
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Dna Mornea Maria : 
”….așa am făcut, deci cu toate terenurile care sunt ale primăriei, s-a completat 

inventarul….” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Dar trebuie o hotărâre de preluare…” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Facem completarea inventarului…” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”Urmează și aceea, dar dacă nu o facem pe asta, nu putem prelua, atât.” 
 
Dna Mornea Maria : 
”Păi înseamnă că nu este asta……..de aceea eu am fost împotrivă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
La punctul 22 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor  
Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, în Adunarea Generală a Asociaţilor 
CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.120/2012 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, în următoarea 
componenţă: 

                 1. Fărcaş Bianca - Magdalena - preşedinte 

2. Radu Carolina - secretar 
3. Takacs Aranka - membru 
4. Noghiţă Luminiţa – Marinela - membru 
5. Muzsic Robert Eugen - membru 

 
Procedând la numărarea buletinelor de vot privind mandatarea reprezentanţilor 

Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, al CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB 
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HUNEDOARA, ca în şedinţa Adunării Generale a Asociaţilor din data de 30.06.2014, să aprobe 
alegerea Consiliului Director și a Președintelui CLUBULUI SPORTIV FOTBAL CLUB 
HUNEDOARA, în următoarea componență: 
 

- BARNA ALIN – Preşedinte 17 voturi “pentru”     
- PETCU IOAN – Vicepreşedinte  17 voturi “pentru”     
- NICȘA DORIN-LIVIU- Membru 17 voturi “pentru”     
- ARDELEAN NELU  - Membru 17 voturi “pentru”     
- GHIORGHIȚĂ IOAN-DANIEL– Secretar 17 voturi “pentru”     

         
În urma acestor rezultate, Consiliul Director și  Președintele CLUBULUI SPORTIV 

FOTBAL CLUB HUNEDOARA, sunt următorii: 
 

- BARNA ALIN - Preşedinte; 
- PETCU IOAN – Vicepreşedinte ; 
- NICȘA DORIN-LIVIU- Membru; 
- ARDELEAN NELU  - Membru; 
- GHIORGHIȚĂ IOAN-DANIEL– Secretar 

 

A părăsit sala de şedinţă dna consilier Olariu Nicoleta, numărul consilierilor locali 
prezenţi este de 16 în momentul de faţă. 

 
Art.2-6 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.178/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 23 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 

consilierilor în func ție).  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr. 76/2010 privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitarea, 
modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru 
Simionescu” Hunedoara”, aprobarea proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea 
Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, precum şi a 
cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările ulterioare 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.179/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 24 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor prezen ți). Proiect de hotărâre pentru privind aprobarea organigramei  şi a statului de 
funcţii pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara.  
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              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz favorabil 
- d-nei Mornea Maria care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Muzsic Robert care prezintă raportul comisiei de comerţ–aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură–aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea titlului hotărârii la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.180/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi Prezentarea Deciziei nr.22/23.05.2014 a Curţii de Conturi 

a României –Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control nr.8/542/25.04.2014, 
comunicate prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 34458/2014. 

 
Nu sunt discuții. 

 
La punctul 26 al ordinii de zi Prezentarea Deciziei nr.24/29.05.2014 a Curţii de Conturi 

a României –Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control nr.69/549/30.04.2014, 
comunicate prin adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 36048/2014. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. Consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Referitor la măsurile care au fost realizate parțial de către conducere, vreau să vă 

prezint următoarele aspecte: modul de implementare sau nu a măsurilor stabilite de către Curtea de 
Conturi, au fost stabilite debite în sumă totală de 718.320,98 lei neachitate la 31.12.2013 de către 
utilizatorii Parcului Industrial, și de către chiriași. Au fost clarificate debitele stabilite și au fost 
înregistrate în evidența contabilă. Problema, dacă vă aduceți aminte, pe care am ridicat-o în 
momentul în care am aprobat bugetul de venituri și cheltuieli, a fost dacă pentru aceste debite s-au 
calculat sau nu ajustările de deprecieri, pentru că mai departe tot în Raportul Curții de Conturi vine 
și spune așa: că din suma respectivă cert este suma de 357331.04, incert 117401 și în litigiu 
243588, dosare aflate în litigiu s-au calculat penalități și majorări odată cu acționarea lor în instanță, 
exemplu SC TRUSTSON INTERMEDIA SRL suma de 37435.07 lei, și așa mai departe. Întrebarea 
mea este, și nu știu dacă este cine să răspundă, ce s-au întâmplat cu aceste debite și mai ales cu 
cele în litigiu?” 

 
Dl. Klusch Mihai:  
”Eu sunt administratorul Parcului Industrial, toate sumele care sunt amintite în 

continuare litigiile curg, suntem în continuare în judecată cu ei, sumele au fost cuprinse în 
contabilitate în fiecare capitol care este repartizat, și lunar noi procedăm la realizarea acelei măsuri 
până la stingerea ei, se spune la un moment dat că 20% este realizat, dar lunar se fac raportări la 
Curtea de Conturi și se va urmări până când se stinge. Alte detalii nu pot să vă dau, pentru că nu 
sunt economist. Doar știu că se procedează în continuare la îndeplinirea măsurilor.” 
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Dna Mornea Maria : 
”Era normal să vină cineva care să-mi dea și răspunsul, pentru că deficiențele Curții 

de Conturi sunt din punct de vedere economic nu din punct de vedere tehnic, da. Suma, mai mult 
de jumătate este incertă. De ce este incertă? Cine sunt cei la care nu s-au înregistrat în timp 
obligațiile, ce s-a întâmplat cu ele, probabil că și din cauza asta sunt incerte, pentru că zice așa: 
debite către utilizatorii Parcului Industrial și de către chiriași, conform contractelor de închiriere și de 
utilizare a parcului.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Vreau să intervin și eu cu o problemă. Aș vrea să ridic problema pentru bani, care se 

folosesc la Parcul Industrial pentru publicitate. De ce ridic această problemă, pentru că publicitatea 
este una, iar să te duci la ziare și să critici consilierii este altceva. Dacă banii s-au cheltuit pentru 
așa ceva, cer să se verifice, și dacă s-au folosit pentru scopuri personale ale d-lui director, să-i fie 
imputat.” 

 
Dl. Bucale ț Marian : 
”…să scrie pentru publicitate 30 de lei, pentru criticarea consilierilor 20 de lei, și restul 

pentru……nu este nici o problemă, dar să știm …scrie pentru publicitate și se folosește pentru toate 
chestiile…...” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”….atunci vreau să fie verificat.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan:  
”Dl. secretar, la Parc Industrial de la Slatina, care a fost înființată anul trecut în 

octombrie, sunt 3 consilieri locali membri în Adunarea Generală a Asociaților. Faptul că cineva nu 
vrea să accepte, se interpretează legea, dar nu e făcută cu…” 

 
Dl secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”D-lor, într-o lună e obligat să o promulge, așteptați că vine și legea și atunci nu mai 

zice nimeni nimic.” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Deci e vorba de publicitate, și ce aș ruga, dl. administrator să se implice mult mai mult 

în conducere, să nu ne bazăm pe dl. director general să ne dirijeze cum vrea el.” 
 
Dl secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Cine e director general?” 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Dl. Bejinariu…” 
 
Dl secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, de ce nu ați vrut să fiți reprezentant la Parc?” 
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Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 

 
La punctul 27 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.36448/17.06.2014, precum şi 

punctul de vedere al Direcţiei Amenajare Teritoriu, Patrimoniu şi Urbanism. 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dna Mornea Maria : 
”Oamenii totuși au dreptate din anumite puncte de vedere. Zic eu că ar trebui să 

încercăm să le rezolvăm problema, într-un fel în care să conțină inclusiv avizul direcției de urbanism 
în sensul că în momentul în care aceste terenuri se vor concesiona, se vor vinde, se vor închiria, 
construcțiile să se încadreze în planul urbanistic. Asta însemnând că, bine-înțeles…turnuri turnulețe 
și așa mai departe…deci trebuie să le rezolvăm problema, dar construcțiile să se încadreze în 
planul urbanistic.” 

 
Dl. Magaon Jane : 
”Sunt un număr de 13 persoane, eu cred că sunt mult mai multe persoane acolo. Este 

un lucru bun, se începe și trebuie să căutăm soluții ca să-i aducem la legalitate, dar nu știu dacă cu 
turnulețe, dar de aici încolo, deci începând de azi să nu se mai dea nici o autorizație sau cel puțin, 
să fie urmărite lucrările. Serviciul urbanism să-și facă treaba, dar să nu-i mai lăsăm să construiască 
ilegal.” 

 
Dna Opri șiu Corina : 
”Dl. consilier, în sensul acesta vreau să vă spun că am descoperit o tentativă de fals 

săptămâna trecută, pe care am semnalat-o arhitecților din România. A fost depus la noi un proiect 
cu autorizație de construcție, proiectul cu casă cu tot cu turnulețe. M-am uitat cine e arhitectul, ca 
să-i spun: măi cum ți-ai pus semnătura pe așa ceva? Este un domn arhitect Zăvoianu din Deva, dar 
înregistrată la Uniunea Arhitecților, pentru că știți că trebuie și certificatul acela, este un proiect 
semnat de un alt arhitect, a cărui ștampilă nu apare pe plan. Am mers la Uniunea Arhitecților și am 
confruntat documentația depusă la noi, cu copiile existente la ei. La ei sunt alte copii față de ce 
avem noi. Practic Uniunea Arhitecților a avizat un proiect ok, la noi s-a adus un alt proiect. În sensul 
acesta am stopat și sperăm să nu se mai întâmple.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Acum, acesta pe bulevard-ul Decebal……opriții și pe aceia, vă rog frumos.” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
„Pe bulevardul Decebal când se coboară, înainte de str. Chizid, se face un turnuleț.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”În urma acelor discuții pe care le-ați făcut dvs. aici, compartimentul de urbanism a 

făcut acea hartă cu toate casele care au sau nu autorizație, din ce an, problemele acestea au fost 
preluate de ei și o felicit pe dna inginer că a reușit într-un timp relativ scurt să facă acest lucru, să 
vedem mai departe cum vor evolua lucrurile…„ 
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Dna Opri șiu Corina : 
”…nu văd decât vânzarea s-au concesionarea terenului și asta numai cu aprobarea 

consiliului local, iar dvs. la precedentele, știți bine acolo unde au fost construcție, nu aprobați 
vânzarea și concesionarea.” 

 
Dna Mornea Maria : 
”Dna inginer, nu asta a fost. Problema a fost prețul, pe de-o parte, și pe de altă parte 

faptul că nu ni s-a spus că este construcție făcută acolo. Deci este normal să ni se spună dacă este 
sau nu este construcție, și este vorba de preț. Prețul să fie un preț just.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dna consilier, ca să vă ferim de toate, soluția este una singură…..” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Dărâmarea…” 
 
Dna Opri șiu Corina : 
”…da, asta este soluția.” 
 
Dna Takacs Aranka : 
”Discutăm de un an de zile, când e atât de clar în lege…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”În cadrul legislativ actual, singura soluție asta este.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 

La punctul 28 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.37334/12.06.2014 a Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară ”AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Aqua Prest cere un mandat general pentru…” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”…pentru ședință, dar știți ce este curios, dl. secretar? Cei de la Aqua Prest până 

acum nu aflase că reprezentantul Consiliului Local în Adunarea Generală trebuie să aibă un 
mandat, și ei să ne comunice ordinea de zi, să voteze după cum spunem noi. După ce le-am spus, 
o situație similară ca la Parc Industrial, după ce m-am chinuit o lună de zile, vedeți că poate are 
dreptul legal la a primi 40 de lei indemnizație, se bagă pe ordinea de zi un proiect în care mi se dă 
dreptate, dar tardiv. Așa și la ei, trebuie să le facem o întâmpinare să le spunem că mandatul pe 
care îl dăm îl dăm în urma ordinii de zi pe care tot noi trebuie să o vedem, că ei nu depun așa ceva 
aici și când măresc prețul la apă și la canalizare.” 
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Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. viceprimar, au zis ei, noi zicem că ei știau de treaba asta, că trebuie să ne ceară 

acest mandat și toate celelalte. Întrebarea mea, promovăm proiect de hotărâre pentru mandat 
general, sau rămâne procedura tot ca și până acum?” 

 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Cum adică? Un mandat de reprezentare la fiecare adunare generală, fără ca noi să 

cunoaștem ordinea de zi? Trebuie un mandat pe fiecare ședință în parte, mandat special…” 
 
Dl. Bucale ț Marian : 
”Mandat special, nu general…” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. reprezentant le comunicați că rămâne procedura tot ca până acum, cu cel puțin 15 

zile înainte să prezinte ordinea de zi…” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Nimu Ioan : 
”Vă atrag atenția că nu o să pot să votez…nu am hotărâre, mandat special, și la final 

ei zic în unanimitate s-a aprobat.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Faceți hârtie în acest sens.” 

 
La punctul 29 al ordinii de zi Diverse.  
 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”Doresc ca fiecare la ședință sau înainte să ne putem prezenta problemele, să le 

fotografiem. De un an și ceva s-au construit străzile, să pot să prezint cu proiectorul să vedeți că 
după orice ploaie, aproape pe orice stradă găsești apă până se evaporă, că nu se scurge…” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Nu merge canalizarea.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”…spun asta în fiecare ședință. în Olanda jumătate de țară este sub apă și nu vezi 

strop de apă, inclusiv când plouă.” 
 
Dl. Muzsic Robert : 
”Înseamnă că constructorul nu și-a făcut treaba.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”Dl. viceprimar, s-a semnat recepția?” 
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Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Este în garanție.” 
 
Dl. Mărginean Alexandru:  
”Și când îmi faceți și mie acolo, că eu nu pot să intru la mașină, în parcare, uitați-vă.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dimineață să veniți să vedem, dar poate nu mai plouă.” 
 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Vreau să atragem atenția asupra unei probleme. Noi tot am aprobat pentru asociații 

nonprofit, fără să plătească absolut nimic, aș vrea ca cineva să verifice dacă aceste aprobări sunt și 
ce am dat noi, sau se folosesc camerele la X2, să vedem dacă aceste asociații fac sau nu fac 
progres, sau le dăm numai să ținem camerele ocupate.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”O să comunicăm compartimentului de resort.” 
 
Dl. Stamatoiu Ion : 
”Ca o altă problemă. Să se meargă pe teren inclusiv la casele de pe str. Serei, să se 

vadă, se mai construiește ceva sau nu. Dacă nu verificăm, ei își vor face de cap.” 
 
Dl. viceprimar Bobou țanu Dan : 
”Dl. consilier Florin Cazan a solicitat ca toate licitațiile care se fac să fie anunțate și 

consilierilor locali din timp, probabil că ați primit acele email-uri, să știți de unde venea solicitarea, și 
am pus-o și în practică.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am solicitat și eu să văd anunțuri din ziare cu licitațiile, dar nu am primit nimic.” 

 
 

Dl. Voinia Claudiu:  
 „Doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de astăzi a Consiliului Local 

Hunedoara.”  
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT, 
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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 

 
MINUTA 

 
şedin ţei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.06.2014 

 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  imobilului - 

construcţie ”Supermagazin nr.25”, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  
nr.67117, nr. cadastral C1,  nr.top 2600/2- C1  și a terenului aferent în suprafață de 1341 mp înscris în 
CF  nr.67117, nr. top 2600/2  aflate în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situate în strada Bicaz nr.2   

Hotărârea nr.159/2014 se aprob ă cu 16 voturi ”pentru”, 3 voturi ”ab ținere” (Noghi ță 
Lumini ța, Cazan Florian, Palc ău Ciprian) și un vot ”împotriv ă” (Cri șan Ovidiu).   
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea decontării cheltuielilor aferente lunilor aprilie-mai 
2014 și a unor restanțe pe lunile anterioare, pentru naveta cadrelor didactice din învățământul 
preuniversitar de stat de pe raza municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.160/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea acordării subvenţiei de la bugetul local al 
municipiului Hunedoara pentru activitatea Serviciului de transport public local de persoane prin curse 
regulate în municipiul Hunedoara pentru luna mai 2014. 

Hotărârea nr.161/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

4. Proiect de hotărâre privind alocarea sumei de 20.000 lei, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, ca sprijin financiar pentru Parohia Ortodoxă –Pestişul Mare de pe raza 
administrativ-teritorială a municipiului Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.162/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

5. Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul de închiriere nr. 
1105/06.08.2013, având ca obiect închirierea  spaţiului  în suprafaţă de 90 mp, situat în  municipiul 
Hunedoara, str. Zlaşti, înscris în CF nr.1220 nr. Topo. 1220/4/3, aparținând domeniului public al 
municipiului Hunedoara. 
                      Hotărârea nr.163/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

6 Proiect de hotărâre pentru încheierea unui act adiţional la contractul de comodat  nr. 
55048/206/08.11.2012,  având ca obiect folosinţa gratuită  a imobilului „Centrul de zi Rîndunicii„ situat  
în  municipiul Hunedoara,str. Rîndunicii, nr.1.   

Hotărârea nr.164/2014 se aprob ă în unanimitate 
 
7. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită, pe termen limitat, a spaţiului  în 

suprafaţă de 72 mp, situat în Municipiul Hunedoara, str. C. Brîncuşi bloc X 2, camera 56,  în favoarea  
Asociaţiei   Culturale ”Iancu de Hunedoara-Terra Corvina”.  

                Hotărârea nr.165/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

8. Proiect de hotărâre privind acordarea de înlesniri la plata impozitului pe clădiri pentru 
persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

                       Hotărârea nr.166/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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9. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 

121/2011 privind aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare a Serviciului Public 
Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, Regulamentului de funcţionare a Pieţei Obor, 
Regulamentului de funcţionare a Complexului Comercial Dunărea.  
                        Hotărârea nr.167/2014 se aprob ă în unanimitate . 

 
10. Proiect de hotărâre privind organizarea activităţii de apărare împotriva incendiilor în 

municipiul Hunedoara.  
                        Hotărârea nr.168/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

 11. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public în domeniul privat a 
imobilului teren în suprafață de 32 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66919, nr.cadastral  66919 situat pe 
str. Muntenia. 
                         Hotărârea nr.169/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
12. suprafață de 5198 mp  înscris în CF Hunedoara nr. 66844, nr.cadastral 66844 situat 

pe str. Rotarilor nr.142 A, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara.        
                        Hotărârea nr.170/2014 se aprob ă în unanimitate.  

 
13. Proiect de hotărâre privind completarea Inventarului bunurilor care aparţin domeniului 

public al Municipiului Hunedoara, însuşit prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr.73/1999, cu modificările şi completările ulterioare.  

   Hotărârea nr.171/2014 se aprob ă în unanimitate  
 

14. Proiect de hotărâre privind numirea reprezentantului Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la SC "PARC INDUSTRIAL” S.R.L. Hunedoara. 

Titlul hotărârii întrunește 19 voturi ”împotrivă”, și un vot ”abținere” (Farcaș Ladislau). 
Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 

trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

 15. Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinţe sociale, situate în municipiul 
Hunedoara. 
            Hotărârea nr.172/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
16. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuințe de necesitate. 

                        Hotărârea nr.173/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
17. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Strategiei de Dezvoltare Locală a municipiului 

Hunedoara pentru perioada 2014-2020.  
                        Hotărârea nr.174/2014 se aprob ă în unanimitate. 

 
 18. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2014 
 Hotărârea nr.175/2014 se aprob ă cu 14 voturi ”pentru” și 3 voturi ”ab ținere” (Cazan 

Florian, Palc ău Ciprian, Takacs Aranka). 

19. Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului împrumutului intern al municipiului  
Hunedoara, pe anul 2014 

Hotărârea nr.176/2014 se aprob ă în unanimitate 
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20. Proiect de hotărâre privind aprobarea raportului informării şi consultării publicului, a 
planului urbanistic zonal„Hală producţie”, aleea Bicicliştilor f.n., municipiul Hunedoara şi a 
regulamentului aferent acestuia 

                      Hotărârea nr.177/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 

21. Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului local 
nr.118/2010 privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al Municipiului 
Hunedoara în Adunarea Generală a Asociaţilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara 

Titlul hotărârii întrunește 12 voturi ”pentru”, un vot ”împotrivă” (Mornea Maria) și 4 voturi 
”abțineri” (Cazan Florian, Magaon Jane, Palcău Ciprian, Bucaleț Marian). 

Având în vedere c ă titlul hot ărârii nu a îndeplinit cvorumul necesar nu se poate 
trece la votarea articolelor și a hot ărârii pe ansamblu.  
 

22. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentanţilor  
Municipiului Hunedoara în calitate de membru fondator, în Adunarea Generală a Asociaţilor CLUBULUI 
SPORTIV FOTBAL CLUB HUNEDOARA 

Hotărârea nr.178/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

23.  Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr. 76/2010 privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de intervenţie şi a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea 
Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara”, aprobarea 
proiectului „Reabilitarea, modernizarea şi echiparea Ambulatoriului Integrat al Spitalului Municipal „dr. 
Alexandru Simionescu” Hunedoara”, precum şi a cheltuielilor aferente acestuia, cu modificările ulterioare 

Hotărârea nr.179/2014 se aprob ă în unanimitate . 
 

24. Proiect de hotărâre pentru privind aprobarea organigramei  şi a statului de funcţii 
pentru Spitalul Municipal „Dr. Alexandru Simionescu” Hunedoara.  

Hotărârea nr.180/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi Prezentarea Deciziei nr.22/23.05.2014 a Curţii de Conturi a României –
Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control nr.8/542/25.04.2014, comunicate prin 
adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 34458/2014. 

 

La punctul 26 al ordinii de zi Prezentarea Deciziei nr.24/29.05.2014 a Curţii de Conturi a României –
Camera de conturi a judeţului Hunedoara şi Raportul de control nr.69/549/30.04.2014, comunicate prin 
adresa înregistrată la Primăria Municipiului Hunedoara sub nr. 36048/2014. 

 
La punctul 27 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.36448/17.06.2014, precum şi punctul de vedere al 
Direcţiei Amenajare Teritoriu, Patrimoniu şi Urbanism. 

 
La punctul 28 al ordinii de zi Prezentarea adresei nr.37334/12.06.2014 a Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară ”AQUA PREST HUNEDOARA”. 

 
 

La punctul 29 al ordinii de zi Diverse. 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


